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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:354 Negativa energipriser

Första natten i november inträffade det som bara inträffat vid ett tillfälle 
tidigare: Sverige drabbades av ett negativt elpris. Detta innebär att den energi 
som produceras inte går att sälja och inte tas till vara. Oavsett vilka intäkter 
producenterna av energi får för energin man producerar är kostnaderna för att 
skapa och underhålla de olika kraftkällorna desamma. 

Oavsett om man får betalt för vindkraft, vattenkraft eller kärnkraft kostar 
energin alltid att producera i form av anläggningar, underhåll och skötsel.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Hur avser statsrådet att verka för att energiproduktionen finns då vi behöver 
den, då lönsamheten annars kan bli ett ökat framtida problem?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-06
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00


